



韋浩文主席（左）與廣西培賢國際職業學院董事長何厚煌博士（右）簽署合作備忘錄。
Mr. WAI Ho Man, Herman (left), the Chairman, and Dr. He Houhuang (right), the Chairman of Guangxi Peixian International College, signed the MOU.

服務焦點 SERVICE FOCUS 14.6

東華三院與廣西培賢國際職業學院及廣州培賢職業培訓學校簽署合作備忘錄
The Group Signed Memorandum of Understanding with Guangxi Peixian International College and Guangzhou Peixian Vocational School

本院與兩所院校簽署合作備忘錄，引入護理人才以增加護理員人手，並藉此加強交流和合作，為粵港澳大灣區培育護理專業人才，長遠提升區內的護理服務水平。
The Group signed the Memorandum of Understanding (MOU) with the two educational institutions in order to increase the number of care workers and strengthen communication and cooperation. Through this partnership, the Group aims to cultivate caring professionals in the Greater Bay Area and enhance the level of care services in the region in the long run.



韋浩文主席（前排右六）、廣西培賢國際職業學院董事長何厚煌博士（前排右五）、廣西培賢國際職業學院副董事長區壽本博士（前排左五）、庚子年主席文穎怡小姐BBS（前排右四）、一眾董事局成員、行政總監蘇祐安先生（前排右一）及嘉賓合照。
A group photo of Mr. WAI Ho Man, Herman (front row, right 6), the Chairman, Dr. He Houhuang (front row, right 5), the Chairman of Guangxi Peixian International College, Dr. AU Shau Boon (front row, left 5), Vice-chairman of Guangxi Peixian International College, Ms. Ginny MAN (front row, right 4), BBS, Chairman 2020/2021, other Board Members, Mr. SU Yau On, Albert (front row, right 1), Chief Executive and guests.

活動消息 LATEST NEWS 2.6

董事局巡視東華三院社會服務單位及到訪耆色園
The Board of Directors Visited TWGHs Community Service Centre and Sik Sik Yuen

本院韋浩文主席率領董事局成員進行一連串探訪活動，包括巡視東華三院北角兒童發展中心，參觀多項為以英語為母語及為有特殊教育需要的幼童而設的互動學習設施，更感謝中心同事用心培育幼兒成長；另亦前往黃大仙祠，與耆色園董事會會面及交流行善心得。

In a series of orientation visits, Mr. WAI Ho Man, Herman, the Chairman, and other Board Members visited the TWGHs North Point Child Development Centre, where they toured various interactive facilities designed for young children with special education needs and who are native English speakers. Additionally, they expressed their gratitude towards the efforts of the Centre staff in cultivating children. They also visited Wong Tai Sin Temple to meet with the Board of Directors of Sik Sik Yuen and exchanged experiences in charitable deeds.



耆色園 Sik Sik Yuen



韋浩文主席（右圖，前排右三）及董事局成員一同體驗兒童發展中心內多項互動學習設施。
Mr. WAI Ho Man, Herman (right photo, front row, right 3), the Chairman, and other Board Members experienced the various interactive learning facilities at the Child Development Centre.

